
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 6. september 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1547
Vil ministeren indhente erfaringer fra alle kriminalforsorgens institutioner i forhold til, om 
disse har/haft psykiatriske patienter indsat, herunder hvordan samarbejdet med psykiatri
en er, og om hvordan det fungerer med overflytning til psykiatriske afsnit? Institutionerne 
bedes ligeledes vurdere, om de er gearet til at håndtere denne type indsatte, og hvor ofte 
det forekommende, at man modtager patienter, som man vurderer egnet til psykiatrisk 
behandling, men som man ikke har held til at overflytte til psykiatrien.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 27. september 2021.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Morten Dahlin
formand
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